
RM.0012.2.2.2019

P R O T O K Ó Ł   Nr  4/19

z posiedzenia Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej w dniu 27 marca 2019 r.

Obradom przewodniczył – p. Andrzej Tracewicz, Przewodniczący Komisji.

Miejsce  obrad:  sala  konferencyjna  Urzędu  Miejskiego w  Czarnej  Białostockiej  przy  

ul. Torowej 14A.

W posiedzeniu Komisji uczestniczyło 7 radnych członków Komisji, zaproszeni goście oraz

mieszkańcy  zgodnie  z  listą  obecności  (lista  w  załączeniu  do  protokołu).  Nieobecna  na

posiedzeniu radna p. Aneta Sobolewska.

Ad. 1) Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad.

Przewodniczący Komisji  ds.  Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska 

p. Andrzej Tracewicz, otwierając obrady Komisji stwierdził, że liczba obecnych radnych na

sali  obrad  zabezpiecza  regulaminowe kworum do  podejmowania  prawomocnych uchwał  

i  decyzji  Komisji.  Powitał  członków  Komisji,  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej,

pracowników  Urzędu  Miejskiego,  gości  zaproszonych  oraz  mieszkańców.  Poinformował

zebranych  o  nagrywaniu  obrad  i  późniejszym  upublicznieniu  zarejestrowanego  dźwięku  

w Biuletynie Informacji Publicznej gminy.

Zgłoszono zmiany do porządku obrad. Wniosek Burmistrza:

 o ujęcie w  porządku obrad  projektu uchwały w sprawie  uchwalenia wieloletniego planu

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2019

– 2021 „Przedsiębiorstwa Komunalnego” w Czarnej Białostockiej Spółki z ograniczoną

odpowiedzialnością;

 o zdjęcie z porządku obrad punktu 3.  Przyjęcie sprawozdania z działalności Burmistrza

Czarnej Białostockiej w okresie między sesjami Rady Miejskiej. 

W głosowaniu jawnym Komisja jednogłośnie przyjęła proponowane zmiany.

Więcej wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Porządek posiedzenia przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 30 stycznia 2019 r.

3. Omówienie informacji na temat działalności „Przedsiębiorstwa Komunalnego” w Czarnej

Białostockiej Sp. z o.o. w 2018 r. i zamierzeniach inwestycyjnych na 2019 r.
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4. Omówienie sprawozdań rocznych i informacji za 2018 rok:

 z wykonania budżetu Gminy Czarna Białostocka,

 z wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury,

 o stanie mienia komunalnego Gminy Czarna Białostocka za 2018 rok. 

5. Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu

rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  i  urządzeń  kanalizacyjnych na  lata

2019  –  2021  „Przedsiębiorstwa  Komunalnego”  w  Czarnej  Białostockiej  Spółki  

z ograniczoną odpowiedzialnością.

6. Omówienie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Gminy

Czarna Białostocka na 2019 rok.

7. Omówienie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie

określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze,  z  wyłączeniem  specjalistycznych  usług

opiekuńczych dla  osób z  zaburzeniami  psychicznymi,  oraz  szczegółowych warunków

częściowego lub całkowitego zwolnienia od odpłatności, jak również tryb ich pobierania.

8. Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad

Zwierzętami Bezdomnymi oraz Zapobiegania Bezdomności Zwierząt na terenie Gminy

Czarna Białostocka.

9. Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych.

10. Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wymagań dla przedsiębiorców

ubiegających się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników bezodpływowych

oraz transport nieczystości ciekłych.

11. Omówienie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wymagań  jakie

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie

działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk

dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części,

na terenie Gminy Czarna Białostocka.

12. Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia

Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych  oraz

Przeciwdziałania Narkomanii w Czarnej Białostockiej na 2019 rok.

13. Omówienie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  

i  warunków  udzielania  bonifikat  od  wniesienia  opłaty  jednorazowej z  tytułu

przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości

gruntowych stanowiących własność Gminy Czarna Białostocka.
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14. Omówienie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zbycia  prawa  użytkowania

wieczystego działek nr 1578/119, nr 1578/120, nr 1578/122 i nr 1578/123 położonych  

w Czarnej Białostockiej.

15. Omówienie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zbycie  prawa  użytkowania

wieczystego działek nr 1578/102, nr 1578/103, nr 1578/106, nr 1578/107, nr 1578/143 

i nr 1578/144 położonych w Czarnej Białostockiej.

16. Omówienie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  nieruchomości  

nr 1245 obręb Czarna Białostocka.

17. Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia

regulaminu Targowiska Miejskiego w Czarnej Białostockiej.

18. Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie 

z mienia komunalnego na Targowicy Miejskiej w Czarnej Białostockiej.

19. Omówienie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci

publicznych  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  Gminę  Czarna  Białostocka,  

a także określenia granic ich obwodów, od dnia 1 września 2019 roku.

20. Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie wskazania miejsca realizacji

obowiązku  szkolnego  uczniom  oddziału  klasy  VI  Szkoły  Podstawowej  nr  2  

im. Romualda Traugutta w Czarnej Białostockiej w roku szkolnym 2019/2020.

21. Omówienie i  zaopiniowanie projektu  uchwały  w sprawie  przeprowadzenia  na  terenie

Gminy Czarna Białostocka konsultacji społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego

jako części budżetu Gminy na rok 2020.

22. Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie zarządzenia przeprowadzenia

konsultacji  z  mieszkańcami  w  sprawie  uchwalenia  statutów  sołectw  położonych  na

terenie Gminy Czarna Białostocka.

23. Omówienie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowych

wymogów raportu o stanie gminy.

24. Omówienie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wykazu  kąpielisk

zorganizowanych na terenie Gminy Czarna Białostocka w roku 2019.

25. Sprawy różne (sprawy bieżące, korespondencja, oświadczenia i komunikaty). 

26. Zamknięcie posiedzenia Komisji.

Ad. 2) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 30 stycznia 2019 r.

Protokół Nr 3/19 z posiedzenia Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony

Środowiska, z dnia 30 stycznia 2019 r., został wyłożony w urzędzie oraz przekazany radnym
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pocztą  e-mail.  Uwag do  protokołu  nie  zgłoszono.  W głosowaniu jawnym protokół  został

przyjęty: za – 7, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.

Ad.  3)  Omówienie  informacji  na  temat  działalności  „Przedsiębiorstwa  Komunalnego”  

w Czarnej Białostockiej Sp. z o.o. w 2018 r. i zamierzeniach inwestycyjnych na 2019 r.

Informację na temat działalności „Przedsiębiorstwa Komunalnego” w Czarnej Białostockiej

Sp. z o.o. w 2018 r. i zamierzeniach inwestycyjnych na 2019 r., szczegółowo omówiła Prezes

Zarządu p. Iwona Mocniak.

Informacja w załączeniu do protokołu.

Komisja,  w  dyskusji  nad  tematem,  nie  zgłosiła  wniosków  i  nie  wniosła  uwag  do

przedstawionego sprawozdania.

Ad. 4) Omówienie sprawozdań rocznych i informacji za 2018 rok (z wykonania budżetu

Gminy Czarna Białostocka,  z wykonania planów finansowych samorządowych instytucji

kultury, o stanie mienia komunalnego Gminy Czarna Białostocka za 2018 rok). 

Skarbnik gminy p. Bogusława Wojtulewicz omówiła:

 zarządzenie  Nr  34/19  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  z  dnia  26  marca  2019  r.  

w sprawie rocznego sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Czarna Białostocka za

2018 rok;

 zarządzenie Nr 29/19 Burmistrza Czarnej Białostockiej z dnia 8 marca 2019 r. w sprawie

rocznego  sprawozdania  z  wykonania  planów  finansowych  samorządowych  instytucji

kultury za 2018 rok;

 zarządzenie  Nr  35/19  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  z  dnia  26  marca  2019  r.  

w sprawie informacji o stanie mienia komunalnego za 2018 rok. 

Pytań i uwag do przedstawionych sprawozdań Komisja w dniu dzisiejszym nie zgłosiła.

Ad. 5 - 24) Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały ….

Komisja  ds.  Komunalnych,  Porządku  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  zapoznała  się,

omówiła i pozytywnie zaopiniowała (nie wnosząc uwag) n/w projekty uchwał przygotowane

na najbliższą sesję Rady Miejskiej – 28 marca 2019 r.:

 w  sprawie  uchwalenia  wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń

wodociągowych  i  urządzeń  kanalizacyjnych  na  lata  2019  –  2021  „Przedsiębiorstwa

Komunalnego” w Czarnej Białostockiej Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością;

 w sprawie  zmian  w budżecie  Gminy Czarna  Białostocka  na  2019 rok  (autopoprawka

Burmistrza w poz. 16 załącznika nr 3 do projektu uchwały);
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 zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  przyznawania  

i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze,  z  wyłączeniem

specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi,  oraz

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od odpłatności,  jak

również tryb ich pobierania;

 w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad Zwierzętami Bezdomnymi oraz Zapobiegania

Bezdomności Zwierząt na terenie Gminy Czarna Białostocka;

 w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości

za  usługi  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  oraz  opróżniania  zbiorników

bezodpływowych;

 w sprawie  wymagań  dla  przedsiębiorców ubiegających się  o  uzyskanie  zezwolenia  na

opróżnianie zbiorników bezodpływowych oraz transport nieczystości ciekłych;

 w sprawie  określenia  wymagań jakie  powinien spełniać  przedsiębiorca ubiegający się  

o  uzyskanie  zezwolenia  na  prowadzenie  działalności  w  zakresie  ochrony  przed

bezdomnymi  zwierzętami,  prowadzenia  schronisk  dla  bezdomnych  zwierząt,  a  także

grzebowisk  i  spalarni  zwłok  zwierzęcych  i  ich  części,  na  terenie  Gminy  Czarna

Białostocka;

 zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Czarnej

Białostockiej na 2019 rok;

 w sprawie  ustalenia  wysokości  i  warunków udzielania  bonifikat  od  wniesienia  opłaty

jednorazowej z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Czarna Białostocka;

 w sprawie  zbycia prawa użytkowania  wieczystego  działek  nr  1578/119,  nr  1578/120,  

nr 1578/122 i nr 1578/123 położonych w Czarnej Białostockiej;

 w sprawie  zbycie  prawa użytkowania  wieczystego działek  nr  1578/102,  nr  1578/103,  

nr 1578/106, nr 1578/107, nr 1578/143 i nr 1578/144 położonych w Czarnej Białostockiej;

 w sprawie sprzedaży nieruchomości nr 1245 obręb Czarna Białostocka;

 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu Targowiska Miejskiego w Czarnej

Białostockiej;

 w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z mienia komunalnego na Targowicy Miejskiej  

w Czarnej Białostockiej;

 w sprawie  ustalenia  planu sieci  publicznych szkół  podstawowych prowadzonych przez

Gminę Czarna Białostocka, a także określenia granic ich obwodów, od dnia 1 września

2019 roku;

5



 w sprawie wskazania miejsca realizacji obowiązku szkolnego uczniom oddziału klasy VI

Szkoły  Podstawowej  nr  2  im.  Romualda  Traugutta  w  Czarnej  Białostockiej  w  roku

szkolnym 2019/2020;

 w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Czarna Białostocka konsultacji społecznych

w  sprawie  Budżetu  Obywatelskiego  jako  części  budżetu  Gminy  na  rok  2020

(autopoprawka Burmistrza w § 4 ust.  1, § 5 ust.  5 i  § 6 ust.  6 załącznika do projektu

uchwały);

 w sprawie zarządzenia przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami w sprawie uchwalenia

statutów sołectw położonych na terenie Gminy Czarna Białostocka;

 w sprawie określenia szczegółowych wymogów raportu o stanie; 

 w sprawie  wykazu  kąpielisk  zorganizowanych  na  terenie  Gminy  Czarna  Białostocka  

w roku 2019.

Ad. 25) Sprawy różne (sprawy bieżące, korespondencja, oświadczenia i komunikaty). 

Pytania i wnioski zgłoszone na Komisji:

Radny p. Eugeniusz Ciuruk proponował przesunąć słup ogłoszeniowy zlokalizowany przy

przystanku autobusowym na ul. Sienkiewicza by nie stał bezpośrednio na przeciw przejścia

dla pieszych. 

Radny p.  Eugeniusz Ciuruk pytał,  czy budowę ścieżki rowerowej na ul.  Sienkiewicza już

zakończono? Należy bowiem rozplantować lub wywieźć pozostałą hałdę żwiru leżącego przy

sklepie TESCO. 

Radny p. Eugeniusz Ciuruk zgłosił, że przy skrzyżowaniu ulic Piłsudskiego i Tartacznej, przy

sklepie  samochody  dostawcze  ustawiają  w  sposób  uniemożliwiający  bezpieczny  przejazd

kierowcom poruszającym się ulicą, a jest tam przecież duży parking.

Radny  p.  Tadeusz  Malicki przekazał  prośbę  mieszkańców Ratowca o  ustawienie  znaków

ograniczających  prędkość  pojazdów  poruszających  się  po  drodze,  by  zwiększyć

bezpieczeństwo na drodze. 

Radny p. Tadeusz Malicki w imieniu mieszkańca Wólki Ratowieckiej prosił o sprawdzenie,

czy  woda  wypływająca  z  nowo  wybudowanej  oczyszczalni  ścieków  i  płynąca  rowem

melioracyjnym,  może  być  powodem  zalewania  jego  łąki  (położonej  pomiędzy  Wólką

Ratowiecką a Klimkami)?

Odpowiedź Burmistrza p. Jacka Chrulskiego: Właściciel nieruchomości po której przebiega

rów  melioracyjny  obowiązany  jest  do  utrzymania  go  w  należytym  porządku  (koszenia  

i pogłębiania). Mieszkańcy tego nie robią i to nie tylko w tym rejonie. Kiedyś funkcjonowały

spółki, które zajmowały się utrzymywaniem rowów melioracyjnych, jazów, zastawek. Teraz

tych podmiotów nie ma. 
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Radny p. Kamil Tomaszewski pytał, czy jest w Urzędzie wizualizacja planu budowy placu

przy Urzędzie Miejskim? Mieszkańcy dopytują się jak będzie to wyglądało.

Odpowiedź Burmistrza p. Jacka Chrulskiego: Nie ma.

Radny  p.  Kamil  Tomaszewski pytał,  co  jest  z  budową ścieżki  przy  ul.  Fabrycznej?  Czy

jest/będzie kontynuowana?

Odpowiedź  Burmistrza  p.  Jacka  Chrulskiego:  Jesteśmy  w  postępowaniu  i  wyminie

nieprzyjemnych pism. Sprawa raczej znajdzie się w sądzie. Były płatności częściowe i kary

umowne.  By nie  utracić  dofinansowania  inwestycję  musimy zakończyć  do  czerwca 2020

roku. 

Radny p. Kamil Tomaszewski: Co z placami zabaw przy przedszkolu?

Odpowiedź Burmistrza p. Jacka Chrulskiego: Będą nowe place zabaw. Stare nie nadają się do

użytku.

Radny  p.  Kamil  Tomaszewski: Co  w  sprawie  wniosku  o  dofinansowanie  złożonym  

w ubiegłym roku  na  budowę hali  i  boiska?  Czy  jest  przygotowywany  nowy dokument  

o dofinansowanie?

Odpowiedź  Burmistrza  p.  Jacka  Chrulskiego:  Ani  jeden,  ani  drugi  wniosek  nie  uzyskał

dofinansowania. Informacja na ten temat ukazała się na stronie ministerstwa 25 lutego 2019 r.

Przygotowujemy dwa wnioski na to samo zadanie. 

Radny p. Kamil Tomaszewski wnioskował o kontrolę placu zabaw przy ul. Orzeszkowej pod

kątem  przygotowania  do  sezonu.  Należy  uprzątnąć  zalegające  stare  liście.  Czy  do

piaskownicy będzie dosypany piasek?  

Odpowiedź  Burmistrza  p.  Jacka  Chrulskiego:  Na  placu  tym  odnotowaliśmy  dewastację.

Pracownik  miał  poinformować  o  tym  pana  Radnego.  Wszystkie  place  na  wiosnę  są

przeglądane i jeżeli zachodzi potrzeba uzupełniane. 

Radny p. Dawid Jurczewski pytał co w sprawie parkingu przy bloku (wniosek ten zgłaszał

wcześniej). Czy realizacja tego zadania jest możliwa?

Odpowiedź  Burmistrza p. Jacka Chrulskiego: Temat formalnie nie został  jeszcze ruszony,  

ale Gmina nie powinna wchodzić na tereny zarządzane przez spółdzielnie.

Radna p. Edyta Piekunko zgłosiła, że na dachu przystanku PKS są dziury.

Odpowiedź Burmistrza p. Jacka Chrulskiego: Zaangażowanie na zakup blachy już Burmistrz

podpisał, zatem dach  będzie naprawiony. 

Radna p. Edyta Piekunko ponowiła prośbę o ustawienie na ul. Marszałkowskiej znaku zakazu

zatrzymywania się, przynajmniej z jednej strony.  

Odpowiedź Burmistrza p. Jacka Chrulskiego: Cechą charakterystyczną mieszkańców Czarnej

Białostockiej  jest  to,  że  jedni  mieszkańcy  stawiają  na  ulicy  samochody,  a  innym  to
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przeszkadza.  Takich  miejsc  w  mieście  mamy  kilka.  Zasadą  jest,  że  przy  zabudowie

jednorodzinnej  samochody parkujemy na  posesjach.  Zapewnił,  że  ustawienie znaków jest

rozważane. 

Radna p. Edyta Piekunko pytała,  czy jest  możliwe by od września świetlica szkolna była

czynna wcześniej niż od godz. 7.00? Proszą o to rodzice Szkoły Podstawowej nr 2, którzy

zaczynają pracę wcześniej i do otwarcia szkoły nie mają opieki do dzieci. 

Odpowiedź  Burmistrza  p.  Jacka  Chrulskiego:  Jest  przeciwny  rozciąganiu  prac  świetlic  

w szkołach, ponieważ przed rokiem do świetlic na godziny wcześniejsze zapisało się około 

50 osób, zaangażowanych było dwóch wychowawców (bo tego wymagają przepisy),  a na

świetlicy przed godz.  7.00 przebywało troje  dzieci.  Nie możemy dla  jednego mieszkańca

trzymać całej świetlicy, tym bardziej, że zwykle rodzice wnioskują tak na wszelki wypadek.

Zasadne byłoby gdyby grupa taka liczyła 25 osób. To są koszty, bo wychowawcom trzeba

zapłacić. Burmistrz zwrócił uwagę na fakt, że przy 6 mln zł subwencji oświatowej, na oświatę

wydajemy 12 mln zł, czyli drugie 6 mln zł gmina musi dołożyć z własnej kieszeni.

Radny p. Kamil Tomaszewski pytał, czy wóz strażacki jest używany?

Odpowiedź Burmistrza p. Jacka Chrulskiego: Wóz jest używany. Jego pozyskanie wymagało

długotrwałego  zachodu.  Starania  zostały  sfinalizowane  i  wóz  jest  już  w  Czarnej  Wsi

Kościelnej.  Pochodzi  z  Komendy  Miejskiej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Białymstoku.

Procedury  z  przekazaniem  jeszcze  trwają,  ale  w  sobotę  odbędzie  się  uroczyste  jego

przekazanie. 

Przewodniczący  Komisji   p.    Andrzej  Tracewicz ponowił  wniosek  o  zamontowanie  

na  ul.  Gołębiej  tablicy  informującej,  która  strona  ulicy  jest  ulicą  Gołębią  a  która  ulicą

Kosińskiego. W ubiegłym tygodniu kolejny raz doszło do sytuacji, że karetka pogotowia nie

mogła odnaleźć adresu. 

Zastępca Burmistrza p. Wiesław Majewski: Tablice są już przygotowywane. 

Przewodniczący  Komisji   p.    Andrzej  Tracewicz podziękował  panu  Burmistrzowi  

za perfekcyjne wykonanie równania ulic, o których równanie Radny wnioskował.

Radny p. Tadeusz Malicki podziękował za wyrównanie drogi w Wólce Ratowieckiej.

Przewodniczący Komisji   p. Andrzej Tracewicz pytał, czy Burmistrz ma wiedzę na temat prac

wykonywanych przez firmę KOBA, która kładzie na os. Buksztel światłowód? Czy będzie

kompleksowo wykonywać prace, czy też podłączenia będą mogły wykonywać inne firmy?

Odpowiedź Burmistrza p. Jacka Chrulskiego: Nie mamy wiedzy w tym względzie i nie mamy

wpływu (to jest podmiot prywatny i nie przekazuje nam informacji). Jedyną rzeczą na którą

mamy wpływ to udzielenie zgody na  położenie urządzeń w pasie drogowym.

Radny p. Kamil Tomaszewski zwrócił uwagę, że przy żwirowaniu ul. Cichej zastosowano

kamień  ze  żwirem  i  to  się  super  sprawdza,  mimo  ostatnich  opadów  deszczu.  Warto

zastosować to na szerszą skalę, w innych miejscach.
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Odpowiedź  Burmistrza  p.  Jacka  Chrulskiego:  Zaczynamy  eksperymentować.  Dotychczas

żwirowano  tzw.  pospółką,  czyli  mieszaniną  gliny,  żwiru  i  pisku,  ale  bardzo  trudno  jest

określić  proporcje  i  czasami  pospółka  stawała  się  być  mocno zagliniona co  powodowało

jeszcze  większe problemy. Zaczęliśmy przechodzić  na tego typu materiał,  zobaczymy jak

będzie się sprawował. 

Ad. 26) Zamknięcie posiedzenia Komisji.

Wobec wyczerpania  porządku  dziennego Przewodniczący Komisji  zamknął  4  posiedzenie

Komisji, dziękując uczestnikom za udział w obradach.

Zapis obrad (ścieżka dźwiękowa) dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy

Czarna Białostocka  w zakładce:  Strona główna Rada Miejska VIII kadencja  Nagrania  

z komisji RM.

(https://bip.um.czarnabialostocka.wrotapodlasia.pl/rada-miejska/viii_kadencja

/nagrania_z_komisji_rm/). 

Na tym protokół zakończono.

Protokołował  Andrzej  Tracewicz,  Przewodniczący  Komisji  ds.  Komunalnych,  Porządku

Publicznego i Ochrony Środowiska.

Przewodniczący

Komisji ds. Komunalnych, Porządku Publicznego

i Ochrony Środowiska

Andrzej Tracewicz
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